

No. 37556

**United Nations
and
New Zealand**

Letter of Assist constituting an agreement by the Government of New Zealand to provide long-term aviation/air transportation services involving State Aircraft to the United Nations (with attachments). New York, 26 January 2000 and 21 December 2000

Entry into force: *21 December 2000 by signature and with retroactive effect from 12 February 2000, in accordance with paragraph 4.1 of the General terms and conditions.*

Authentic text: *English*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *ex officio, 1 June 2001*

Not published herein in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

**Organisation des Nations Unies
et
Nouvelle-Zélande**

Lettre d'assistance constituant un accord du Gouvernement de la Nouvelle-Zélande en vue de la fourniture de services d'aviation et de transports aériens à long terme nécessitant des avions d'État à l'Organisation des Nations Unies (avec annexes). New York, 26 janvier 2000 et 21 décembre 2000

Entrée en vigueur : *21 décembre 2000 par signature et avec effet rétroactif à compter du 12 février 2000, conformément au paragraphe 4.1 des provisions générales et conditions.*

Texte authentique : *anglais*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *d'office, 1er juin 2001*

Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.

